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KEBÝR SÜT'E ÖZEL ZÝYARET
Kemaliye Adnan Demirtürk İlkokulu 2-B sınıfı öğrencileri ve Öğretmenleri Hacer Lermi refakatinde KEBİR Süt Fabrikasına ziyarette bulundular.

H
ayat Bilgisi dersi kapsamında 
üretim faaliyetlerini yerinde 
görmek amacıyla yapılan 

gezide minikler hem eğlenip hem 
öğrendiler. Hijyen kurallarına çok 

önem verilen fabrika ortamına özel 
kıyafetlerle alınan öğrenciler farklı 
bir deneyim yaşama şansını 
yakalamış oldular. Fabrika 
çalışanlarının ve yöneticilerinin 
büyük ilgiyle karşıladığı minikler, 
hazırladıkları soruları fabrika 
yetkililerine yönelttiler. Tüm soruları 
büyük bir özenle cevaplayan 
yetkililer, yaptıkları açıklamada: 
çocukların ziyaretinden çok memnun 
kaldıklarını, ilerleyen yıllarda minik 
beyinleri bu fabrikalarda etkin 
pozisyonlarda görebileceklerine 
inandıklarını ve ülkemiz adına 
çocuklarımızdan ümitli olduklarını 
dile getirdiler. Çocuklar yedikleri süt 
ürünlerinin nasıl üretildiğini yerinde 
görmüş olmanın heyecanı ve 
mutluluğu ile fabrika yetkililerine 
teşekkür edip fabrikadan ayrıldılar.

KADIN YAÞAM VE
ÝSTÝHDAM MERKEZÝ
HÝZMETE AÇILDI 
Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından Trabzon'da bir ilk olarak hayata
geçirilen Kadın Yaşam ve İstihdam Merkezi bugün düzenlenen muhteşem törenle hizmete açıldı. 

rabzon Büyükşehir Belediye 

TBaşkanı Murat Zorluoğlu'nun 
vizyon projeleri arasında yer 

alan Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi, düzenlenen törenle 
kadınların hizmetine sunuldu. 
Başkan Zorluoğlu ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen açılış törenine 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, eski bakanlar 
Faruk Nafiz Özak, Cahit Turhan,
AK Parti Trabzon Milletvekili Salih 
Cora, AK Parti Yerel Yönetimler 
Başkan Yardımcısı Ayşe Sula 
Köseoğlu, AK Parti Trabzon 
Milletvekili adayları Yılmaz 
Büyükaydın, Meryem Sürmen, 
Zafer Ofluoğlu, İlçe Belediye 
Başkanları, bürokratlar ve çok 
sayıda davetli katıldı. 

MÝLLETÝMÝZLE GÖNÜL GÖNÜLE,
MÝLLÝ GÖRÜÞ MECLÝS'E

Yeniden Refah Partisi 1. sıra Milletvekili adayı Süleyman Pulat, ilçe ziyaretlerine devam ediyor.

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de

> Sadık AYDIN 2'de

İYİ Partili Aydın, Suriyelilerden önce Türklerin Türkiye'den gitmesini öneren AK Partili Şen'e:

OY ÝSTEDÝÐÝNÝZ TRABZONLULARI DA
GÖNDERECEK MÝSÝNÝZ?VAKFIKEBÝR ÝÇÝN YAPILAN

YATIRIMLAR DEVAM EDÝYOR
Va k f ı k e b i r  B e l e d i y e  B a ş k a n ı
Muhammet Balta, Nisan ayı belediye
meclis toplantısında ilçede devam
eden ve yapılacak yatırımlar hakkında
belediye meclis üyelerine bilgi verdi.

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de > Alper Özkan KARAGÖL 5'de
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Alper Özkan KARAGÖL

T
rabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun vizyon 

projeleri arasında yer alan Kadın 
Yaşam ve İstihdam Merkezi, 
düzenlenen törenle kadınların 
hizmetine sunuldu. Başkan 
Zorluoğlu ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen açılış törenine 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, eski bakanlar 
Faruk Nafiz Özak, Cahit Turhan, 
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Salih Cora, AK Parti Yerel 
Yönetimler Başkan Yardımcısı 
Ayşe Sula Köseoğlu, AK Parti 
Trabzon Milletvekili adayları 
Yılmaz Büyükaydın, Meryem 
Sürmen, Zafer Ofluoğlu, İlçe 
Belediye Başkanları, bürokratlar 
ve çok sayıda davetli katıldı. 
“SÖZ VERDİK SÖZÜMÜZÜ 
YERİNE GETİRDİK”
Açılışta konuşan Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, 
“Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
partimizin ve belediyemizin 
vizyonu niteliğinde olan bu 
eserin kadına verdiğimiz 
kıymetin kadınlarımıza 
atfettiğimiz değerin ve önemin 
somut bir göstergesi olan bu 
güzel eserin hizmete açılması 
dolayısıyla sizlerle beraber 
olmaktan büyük bir memnuniyet 
duyuyorum. Burası bizim eşimle 
beraber Büyükşehir Belediye 
Başkanı olduğumuz andan 
itibaren esasında bir 
hayalimizdi. Ankara'da 
İstanbul'da eşimin de 
yararlandığı bu neviden tesisler 
vardı. Biz Trabzon'a gelirken 
Trabzon'umuza Trabzon'umuzun 
hanımefendilerine ve 
kadınlarına böyle bir tesisi 
gerçekten kazandırmak 
hayaliyle beraber gelmiştik. 
Sonrasında bunu proje 
kataloğuna koyduk ve 2019 
seçimlerinde Trabzon'umuza bu 
projemizi bahsettik, söz verdik. 
Elbette şimdi bu sözümüzü 
yerine getirmiş olmaktan çok 
büyük bir gurur ve mutluluk 
duyuyoruz. Şehrimize tekrar 
hayırlı uğurlu olsun. Sayın 
Cumhurbaşkanımızın şehrimizi 
teşriflerinden bir tanesinde 
kendisine bu projemizi, fikrimizi 

açtık, o da bize dedi ki 'Elbette 
yapın. Elinizi tutan mı var?' 
Burası büyük bir maliyeti olan 
tesis. Biz bunu acaba hayırsever 
bir iş insanımızın katkısıyla 
yapabilir miyiz diye bir uğraşa 
girdik. Burada kıymetli 
bakanımız Faruk Nafiz Özak'ın 
hakikaten çok kıymetli desteğini 
gördük. Ona da şükranlarımızı 
sunuyoruz. Burayı Cengiz İnşaat 
sahibi Mehmet Cengiz sağ 
olsunlar sponsorluğunu 
tamamen üstlendiler. Yapımının 
tamamını, donanımının da çok 
büyük bir bölümünü Cengiz 
İnşaat üzerinden biz temin ettik. 

Bugün bu bina burada vücut 
buldu. Ben Mehmet Cengiz'in 
şahsında Cengiz İnşaata da 
hususen teşekkürlerimi 
sunuyorum” dedi. 
“ÜRETTİKÇE 
KAZANACAKLAR”
Kadın Yaşam ve İstihdam 
Merkezi hakkında bilgi veren 
Başkan Zorluoğlu, “Burası 4 ana 
bölümden oluşuyor. 
Hanımefendilerin dinlenecekler, 
eğlenecekleri, spor 
yapabilecekleri bir sosyal hizmet 
alanı var. Havuzuyla, fitness 
salonlarıyla, kafeteryalarıyla 
gerçekten muhteşem bir alan. 
Diğer tarafta yine kadınlarımıza 
danışma anlamda ciddi hizmet 
verebilecek sporuyla, avukatıyla, 
diyetisyeniyle, sosyoloğuyla çok 
güzel bir kadın danışma 
merkezimiz var. Hemen yanında 
çok sayıda atölyemiz, 
kadınlarımızın üreteceği, 
ürettikçe kazanacağı çok güzel 
bir yapı orada oluşturduk. Son 
olarak gerek eğitim faaliyetleri, 

gerek diğer faaliyetlerle 
şehrimizde başta kadın 
derneklerimiz olmak üzere bu 
neviden ihtiyaçları görecek 
muhteşem birçok amaçlı 
salonumuz var” ifadelerini 
kullandı. 
“HANIMEFENDİLERE HAYIRLI 
OLSUN” 
Başkan Zorluoğlu son olarak, 
“Ben bu duygularla elbette 
Trabzon'da gerçekleştirdiğimiz 
bütün eserlerin arkasında ki en 
önemli güzümüz olan Sayın 
Cumhurbaşkanımıza, yine 
değerli bakanlarımıza, şimdi bir 
tanesi değerli Ulaştırma ve 

Altyapı Bakanımız aynı 
zamanda bizim milletvekili 
adayımız. Bakanlığı döneminde 
çok desteklerini gördük. 
Trabzon'a gelmesi bizim 
gücümüzü çok daha fazla 
arttırdı. İnşallah çok daha fazla 
esere birlikte imza atacağız. Ben 
sayın bakanımıza ve değerli 
milletvekillerimize kısacası 
emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. Son teşekkürü elbette 
ki belediye teşkilatımıza kendi 
mesai arkadaşlarımıza çok çok 
teşekkür ediyor bu tesisin 
Trabzon'umuzun güzel 
kadınlarına değerli 
hanımefendilerine tekrar hayırlı 
uğurlu olmasını diliyor sizlere 
saygılarımı sunuyorum” şeklinde 
konuştu. 
“SÜRMEN: BU ÇATI 
GÜCÜMÜZE GÜÇ KATACAK”
AK Parti Trabzon Milletvekili 
Adayı Meryem Sürmen, “Burada 
ahşap boyamadan kuaförlüğe, 
aşçılıktan çağrı merkezi 
operatörlüğüne kadar istihdama 

yönelik kursların yer alacağı ve 
daha birçok fırsata ev sahipliği 
yapacak olan bu tesisin 
şehrimize kazandırılmasında 
emeği geçen başta 
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Murat 
Zorluoğlu'na, bakanlarımıza ve 
tüm birimlerimize teşekkür 
etmek istiyorum. Sevgili güçlü 
kadınlarımız, kadınları toplumun 
dışında tutmaya çalışan ve 
soyutlanmalarını isteyen 
zihniyetle mücadelede en güzel 
cevapları sizler, bizler, üreterek 
biz buradayız diyerek verdiniz. 

Ve aynı azimle aynı hırsla bu 
mücadeleye devam edeceğiz. 
Gücünüzün farkında olmanız 
gücünüzü sonuna kadar 
kullanıyor olmanız ve tüm 
zorluklara omuz vermenizin 
taktire şayan olması 
kaçınılmazdır. İşte güce güç 
katacak olan bu çıtının güçlerin 
birliğinin sembolü haline 
getirecek olan bir yuva 
olacağına inancım tamdır” 
ifadelerini kullandı. 
“KÖSEOĞLU: BÖLGEYE 
HİZMET VERECEK”
AK Parti Trabzon eski milletvekili 
Ayşe Sula Köseoğlu, “Bugün 
burada açılışını 
gerçekleştirdiğimiz Kadın Yaşam 
ve İstihdam Merkezi kadını 
önceleyen siyasal sosyal ve 
ekonomik anlamda hayatın 
öznesi olarak gören bir anlayışı 
ortaya koyan bir eserdir. 
Büyükşehir Belediyemiz bugün 
sadece Trabzon'a değil bölgeye 
hizmet verecek bu güzel tesisi 
hayata geçirmekle kalmamış, bu 

tesisin en etkin şekilde 
kullanılması için geçtiğimiz ay 
kadın ve yaşam merkezi daire 
başkanlığını kurarak çok başarılı 
bir şekilde bu hizmeti etkin 
hayata geçmesinin önünü 
açmıştır. Ben buradan kendisine 
özellikle teşekkür ediyorum” 
dedi. 
“KARAİSMAİLOĞLU: 
TRABZON İÇİN HİZMET 
VERMEYE DEVAM 
EDECEĞİZ”
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, “Şehirlerimizde 
böyle tesisler üretmek 
şehirlerimizi daha da yaşanabilir 

hale getiriyor. Konusu kadın 
olunca daha da 
heyecanlanıyoruz: ben de 
öğretmen bir annenin evladı 
olarak karşınızdayım. O yüzden 
kadınların iş hayatında çektikleri 
zorlukları bilen biri olarak 
buradayım. Bu engelleri 
kaldırmak için çalışacağız. 
Sayın Cumhurbaşkanı 
öncülüğünde kadın için AK Parti 
hükümetleri çok şeyler yaptı. 
Trabzon gelişiyor, büyüyor. Hem 
yaşam hem sosyal alanları 
yaparak şehrimizi geliştiriyoruz. 
Özellikle hükümetlerimiz 
döneminde Trabzon'da çok 
büyük şeyler yapıldı am yeterli 
değil. Projelerimizi Trabzon'a 
kattığımızda çok daha şeyler 
başarmış olacağız. Hem 
Trabzon için hem Türkiye için 
hizmet vermeye devam 
edeceğiz.
“KARAİSMAİLOĞLU: ZİGANA 
TÜNELİ DÜNYANIN 
HİZMETİNE SUNULACAK”
Karaismailoğlu, sözlerini şöyle 

sürdürdü; “Biz teknik birim 
olduğumuz için maalesef bizde 
fazla kadın arkadaşımız yok. 
Ama bunun için de çalışmalar 
yapıyoruz. Kadın iş 
arkadaşlarımızı kadromuza 
katmak için yoğun çaba sarf 
ediyoruz. Kadın mühendis 
arkadaşlarımıza da ihtiyacımız 
var. İnşallah bu vizyon 
projelerimizi de bir bir Trabzon'a 
kazandıracağız. Yıllardır 
beklenen çevre yolu projemizin 
temelini atacağız. Bu da AK 
Parti hükümetlerine nasip 
olacak. Sayın 
Cumhurbaşkanımızı Trabzon'da 
ağırlayacağız. Zigana Tüneli'ni 
dünyanın hizmetine sunacağız. 
14.5 kilometre ile Avrupa'nın en 
uzun tünelini Trabzon ile 
Gümüşhane arasına inşa ettik. 
Bu projelerle Trabzon gelişecek. 
Buradaki Trabzonluların hayatını 
kolaylaştıracak. Trabzon'un 
sosyal hayatını gelişmesi 
yönünde pozitif şeyler sunacak. 
Trabzon'un daha iyi olabilmesi 
için yapılabilecek her şeyi 
yapacağız. Trabzon, Türkiye ve 
dünyanın parlayan şehri olacak. 
Bu birlik beraberlikle 14 Mayıs'ta 
sizin bizlere vereceğiniz 
destekle birlikte Trabzon'un 
değişmesi yönündeki 
çabalarımızı daha da 
artıracağız. Türkiye dünyanın 
sayılı ülkelerinden en büyük 10 
ekonomiye girebilmesi için 
Trabzon'un daha da büyümesi 
gerekiyor. İnşallah bunu da 
başaracağız” dedi.
“GANİTA ŞEHRİMİZE CAN 
KATACAK”
Bu tür tesislerin sayılarını 
artıracağız. Ganita'yı da 
açacağız. Şehrimize can 
katacak. Trabzon'da ve 
Türkiye'de çok büyük şeyler 
oluyor. Sayın 
cumhurbaşkanımızın güçlü 
iradesi ve yönetimi sayesinde 
bunlar oluyor. Bizlere yetkiyi 
verdiğinizde dahası da olacak. 
Bakan Karaismailoğlu'nun 
konuşmasının ardından Kadın 
Yaşam ve İstihdam Merkezi'nin 
açılışı gerçekleştirildi. Açılışının 
ardından Bakan Karaismailoğlu 
ve beraberindekiler yaşam ve 
istihdam merkezindeki 
kursiyerleri ziyaret ederek, 
incelemelerde bulundu.

Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından Trabzon'da bir ilk olarak hayata geçirilen Kadın Yaşam ve İstihdam Merkezi bugün düzenlenen muhteşem törenle hizmete açıldı. 
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MÝLLETÝMÝZLE GÖNÜL GÖNÜLE, MÝLLÝ GÖRÜÞ MECLÝS'E
Yeniden Refah Partisi 1. sıra Milletvekili adayı Süleyman Pulat, ilçe ziyaretlerine devam ediyor.

İ
lçe ziyaretleri kapsamında 
,Teşkilât başkanı Hasan 
birinci,ilçe başkanı Muhammet 

Atıf Cora,Trabzon vekil adayımız 
Emin Menşur ile il ve ilçe 

yöneticileri ile birlikte Tonyalı 
hemşehrileri ile buluşan 
Sülyman Pulat; Tonya ilçemize 
yapmış olduğumuz ziyarette 
bizleri sıcak karşılamaları ve 

gönülden destekleri için tüm 
Tonya halkına teşekkür eden 
Pulat yapmış olduğu açıklamada 
ise; Yeniden Refah Partisi olarak 
Cumhur İttifakı'nın içerisinde yer 
aldık. ve inşallah bu vesileyle 
Yeniden Refah Parti'mizi meclise 
taşımak nasip olacak. Çünkü 
ittifak içerisinde olmamız 
hasebiyle herhangi bir seçim 
barajı söz konusu değil. Verilen 
hiçbir oy boşa gitmeyecek. 
İnşallah 21 sene aradan sonra 
milletimizin teveccühüyle, 
desteğiyle ve bu ittifak 
vesilesiyle Yeniden Refah 
Partimizi, milli görüşü meclise 
güçlü bir şekilde taşıyacağız. 
Milli görüş demek, yeniden 
Refah Partisi demek, 
paylaşımda adalet demektir. 
Yönetimde ve yargıda adalet 

demektir. Ehliyet ve liyakat 
demektir. Önce millet demektir. 
Önce ahlak ve maneviyat 
demektir. Yeniden büyük Türkiye 
demektir. Tüm insanlığın 
kurtuluşu refaha ermesi 
demektir.Güçlü Türkiye demektir. 
Tam bağımsız, dışa 
bağımlılıktan kurtulmuş bir 
Türkiye demektir. Adil bir 
ekonomik sistem demektir. Faiz 
yükünden, borç yükünden 
kurtulmak demektir. Milli kaynak 
paketlerinin harekete geçirilmesi 
demektir. Üretim demektir, 
istihdam demek, ihracat 
demektir. Bolluk ve bereket 
demektir. Bu nedenle milli 
görüşün Yeniden Refah 
Partimizin mecliste temsil 
edilmesi çok büyük önem arz 
ediyor. diye konuştu.

VAKFIKEBİR İÇİN YAPILAN
YATIRIMLAR DEVAM EDİYOR
Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, Nisan ayı belediye meclis toplantısında
ilçede devam eden ve yapılacak yatırımlar hakkında belediye meclis üyelerine bilgi verdi.

akfıkebir Belediye 

VBaşkanı Muhammet 
Balta, Nisan ayı 

belediye meclis toplantısında 
ilçede devam eden ve 
yapılacak yatırımlar hakkında 
belediye meclis üyelerine bilgi 
verdi. Başkan Balta, devam 
eden ve yapılacak çalışmalar 
hakkında şunları söyledi.
“KARADAĞ YAYLA YOLU”
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta; “Yayla yolu ile ilgili 
çalışmalarımız devam ediyor. 
Malumunuz geçen yıl yayla 
sezonu bitiminde Karadağ 
yayla yoluyla alakalı alt yapı 
çalışmasını bitirmiştik. Mutlaka 
bu sezonun başında 
asfaltlamayla alakalı ilçemizi 
ziyareti sırasında Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanımız Sayın Adil 
Karaismailoğlu yapılacağının 
müjdesini verdi. Bu çalışmalar 
için Hem Karayolları hem 
Büyükşehir Belediyesiyle 
alakalı bir programımız var. O 
bölgede Taşlıyatak'ta belediye 
olarak bizim konaklamalı 
mesire alanlarımız var. 
Turizme bu bölgeyi açmak 
istiyoruz. Karadağ Yaylası 
zaten literatürde turizm 
bölgesidir. Dolayısıyla turizme 
de açıktır. En azından yurt dışı 
kaynaklı turizmin doğu da 
yarattığı sinerjinin batı 
ilçelerinde de bir karşılığı 
olması için bir mücadelemiz 
var. 
“OSB ÇALIŞMALŞARI”
Devam eden kamu yatırımları 
ile ilgili toplantılarımız devam 
ediyor. OSB Yolumuz devam 
ediyor. Hava değişikliğinde bile 
herhangi bir durma olmadı 
çalışmalarda. Yine OSB alt 
yapı firması çalışmaları 

başladı. Gerekli uzatmalar ve 
ödenek aktarımlarını 
gerçekleştirdik. Biz bu yılın 
sonunda alt yapı ile ilgili 
yatırımlarını tamamlayarak 
sadece OSB yolu kalacak. 
Onunla ilgili de tüm 
kamulaştırma bedelleri de yine 
bakanlığımız tarafından 
ödendi. Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın Adil 
Karaismailoğlu ilçemizi ziyareti 
sırasında o bölgede de 
incelemelerde bulundu. 
Öncelikli olarak 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'a, 
Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanımız Sayın Adil 
Karaismailoğlu'na, TBMM 
Çevre Komisyon Başkanımız 
Sayın Muhammet Balta beye 
bu süreci takiplerinden dolayı 
ilçem adına çok teşekkür 
ediyorum. 
“DERELERİN ISLAHI”
Yine uzun süredir takibini 
yaptığımız şehir içi 
derelerimizin ıslah çalışmaları 
var. Onlarla alakalı da proje 
çalışmaları yapıldı. Bu konuda 
da halkımızın biraz desteğine 
ihtiyacımız var. Malumunuz 
ilçemizde en büyük 
problemlerden bir tanesi de 
dere yataklarının ıslah 
çalışmalarıdır. Mesela 
Çamlıkta bir dere var ama 
kadastro da dere yok 
görülüyor. Bu tür sıkıntıları sık 
sık gündeme getireceğiz. 
Vatandaşlarımız bize tedbir 
almamız konusunda geliyorlar. 
Yapım konusunda da en 
azından muvaffak etmeleri 
konusunda onlardan 
desteklerini isteyeceğiz. Yakın 
bir zamanda DSİ yapım 

çalışmalarına başlayacak. 
“KAVŞAKLAR”
Kavşaklarla alakalı yüklenici 
firma sözleşme ve yer teslimi 
yapıldı. O alanlarda 
çalışmalara başlayacağız. 
Şuanda en fazla önem arz 
eden noktamız emniyet 
kavşağı.  Çünkü gençlik 
merkezi önünde ve hastane 
önünde kamulaştırmalarımız 
var. Yine terminal kavşağında 
da kamulaştırmamız var. 
Bunun planlamalarını yaptık. 
Kısa sürede çalışmalarımız 
inşallah başlayacak. 
“PAZAR YERİ VE OTOPARK”
Biliyorsunuz ki otopark ve 
pazaryeri ile ilgili ihaleye 
çıkmıştık. Katılım 
olmadığından ihale iptal 
olmuştu. Bu ayın 26'sında yani 
26 Nisan tarihinde tekrar 
ihaleye çıkıyoruz. İnşallah bu 
sefer katılımcı olur. Orada ki 
işlemlerimize de bir an önce 
başlarız. 
“YOL ÇALIŞMALARI”
Yine biz rutin bakım onarım 
çalışmalarımızı yürütüyoruz. 
Tabi en çok bize vatandaşın 
geldiği konu halen daha yol 
sorunu. Sizlerde olaylara vakıf 
olduğunuz üzere bölgemizde 
yıllardan beri hep kırsalın 3 
tane sorunu var; yol, su, 
elektrik. Bu konuda çok ciddi 
yatırımlar yapılmasına rağmen 
kırsala çok ciddi şekilde yol 
anlamında yatırım yapmamıza 
rağmen hala yol ihtiyacı var. 
Özellikle yol anlamında çok 
ciddi sorunlarımız var. Bunları 
karşılamaya çalışıyoruz 
elbette. Özellikle maliyetlerin 
artışıyla beraber beton 
noktasında sıkıntı 
çekebiliyoruz. 
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VAKFIKEBİR'DE VE
TRABZON'DA TARİH YAZACAĞIZ

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir ilçe teşkilatının organize ettiği ve millet ittifakı ilçe
başkanlarının da katılımı ile birlikte düzenlenen milletvekili tanıtım törenine ilgi büyük oldu.

C
umhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir ilçe teşkilatının 
organize ettiği ve 6 

Cumhuriyet Halk Partisi Trabzon 
Milletvekili adayının katıldığı 
aday tanıdım ve esnaf ziyareti 
törenine Cumhuriyet Halk Partisi 
Vakfıkebir İlçe Başkanı Mehmet 
Keskinin yanı sıra İYİ Parti İlçe 
Başkanı Alpaslan Beşli, Deva 
Partisi İlçe Başkanı Oğuzhan 
Haliloğlu, Demokrat Parti İlçe 
Başkanı Muharrem Somoğlu, 
Sadet Partisi İlçe Başkanı Birol 
Yavuz ve çok sayıda partili 
katıldı. CHP Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Mehmet Keskin yaptığı 
selamlama konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi.
“ALTI GENEL BAŞKAN 
BİRLEŞEREK İLMEK İLMEK 
MİLLET İTTİFAKINI KURDU”
Başkan Mehmet Keskin, 
“Değerli milletvekili adaylarımız, 
Millet İttifakı'nın çok değerli ilçe 
başkanı arkadaşlarım, 
Basınımızın değerli emekçileri, 
Değerli konuklar, CHP'nin 
değerli üyeleri, Hepiniz hoş 
geldiniz. Her birinizi en içten 

duygularımla selamlıyorum. Hiç 
kuşkusuz kazanacağız. 
Kazanmanın yolu birleşmekti. 
Biz de yıllar önce Ankara-
İstanbul yolunda "Hak, hukuk, 
adalet" yürüyüşünde birleşmeye 
başladık. Altı genel başkan 
birleşerek ilmek ilmek millet 
ittifakını kurdu, çok çalıştılar. Bu 
çalışmalar cumhuriyet 
tarihimizin en kapsamlı siyasi 
metni olan "Ortak Mutabakat 
Metni" ile taçlandırıldı. Altı genel 
başkan bu birlikteliği iktidarla 
sonuçlandırarak dünya siyasal 
tarihinde görülmemiş bir 
başarıya imza atacaklar dedi.” 
“TARİH YAZACAKLAR 
TARİH!”
Başkan Keskin, “Milletvekili 
adaylarımız burada hepsinin 

ayrı bir mücadele hikayesi var. 
Onlar büyük bir dayanışma 
içerisinde. İttifakımızın ilçe 
başkanları ile büyük bir 
dayanışma içindeyiz. Birleştik ve 
biz de Vakfıkebir'de ve Trabzon 
da tarih yazacağız. Hiç kuşku 
yok kazanacağız. Birleşe birleşe 
kazanacağız! Milletvekili 
adaylarımızın sıralamadaki yeri 
ne olursa olsun hiç bir önemi 
yok. Aday olamayan 
arkadaşlarımız da 1. sıradaymış 
gibi omuz omuza, yürek yüreğe 
vererek çalışacağız. Çünkü söz 
konusu vatan ise gerisi 
teferruattır. Milletvekili 
adaylarımız Millet ittifakının 
adaylarıdırlar. Millet ittifakını 
oluşturan partileri temsil 
ediyorlar dedi.”

ALKIŞLAR BU GENÇLERE!
Buldukları yüklü miktardaki parayı sahibine teslim edilmek
üzere Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürlüğüne teslim ettiler.

V
akfıkebir İlçesi Nihat 
Tahmazoğlu Caddesi'nde 
yol kenarında buldukları 

bir miktar dövizi sahibine teslim 
etmek üzere İlçe Emniyet 
Müdürlüğü görevlilerine teslim 
ettiler. Yıldız Topal, Kerem 
Eydın, Ali İhsan Aygün, Ahmet 
Durmuş ve Efe Kaan Aktaş adlı 
arkadaşlar Vakfıkebir İlçesi 
Nihat Tahmazoğlu Caddesi'nde 
park halindeki aracın yanında 

buldukları bir miktar dövizi 
sahibine ulaştırılmak üzere İlçe 
Emniyet Müdürlüğüne giderek 
görevlilere tutanak karşılığında 
teslim ettiler. Park halindeki 
aracın plakası üzerinden 
harekete geçen emniyet güçleri 
araç sahibi Ali Garbetoğlu'nu 
telefonla arayarak 
bilgilendirdiler. Emniyet 
müdürlüğüne giden Garbetoğlu, 
düşürdüğü dövizi alarak 

görevlilere teşekkür etti. Daha 
sonra dövizi bulan gençlerle 
istişare kuran Garbetoğlu, 
gençleri ödüllendirerek birlikte 
hatıra fotoğrafı çektirdiler.
“ALLAH HERKESE BÖYLE 
HELAL SÜT EMMİŞ 
EVLATLAR NASİP ETSİN!”
Sosyal Medya hesabından 
gençlerin gösterdiği duyarlılığa 
şöyle teşekkür etti; Bu pırıl pırıl 
evlatlar, cebimden düşürdüğüm 
doları bularak Vakfıkebir İlçe 
Emniyet Müdürlüğüne teslim 
ettiler. İlçe Emniyet 
Müdürlüğünde görevli polisler 
beni telefonla arayarak 
kaybettiğim doları bana teslim 
ettiler. Allah böyle evlatlar ile 
böyle kurumlara zeval 
vermesin! Bu çocukları 
yetiştiren ebeveynlere ve İlçe 
Emniyet Müdürlüğümüze çok 
çok teşekkür ederim. İyi ki 
varsınız!



Büyükliman
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Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından arsası tahsis edilen, Et ve Süt Kurumu tarafından Akçaabat ilçesinde yapımı tamamlanan Trabzon Et Kombinası açıldı. Törende
konuşan Başkan Zorluoğlu, “Karadeniz Bölgesi'nde tek olma özelliği taşıyan Trabzon Et Kombinası'nın şehrimize kazandırılmasında emeği geçen herkese şükranlarımı sunuyorum” ifadelerini kullandı.

A
rsası Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi 
tarafından tahsis edilen, 

Et ve Süt Kurumu tarafından 
Akçaabat ilçesinde hayata 
geçirilen ve Karadeniz 
Bölgesi'nde tek olma özelliği 
taşıyan Trabzon Et Kombinası 
törenle hizmete açıldı. Şehrin 
çok önemli bir eksikliğini 
ortadan kaldıran Trabzon Et 
Kombinası'nın açılışına Tarım ve 
Orman Bakanı Vahit Kirişçi, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, Trabzon 
Milletvekilleri Bahar Ayvazoğlu, 
Salih Cora, Et Süt Kurumu 
Genel Müdürü Mustafa Kayhan, 
AK Parti Trabzon Milletvekili 
adayları Yılmaz Büyükaydın ve 
Vehbi Koç, AK Parti İl Başkanı 
Sezgin Mumcu, İlçe Belediye 
Başkanları ile çok sayıda davetli 
katıldı.
“ÇOK ÖNEMLİ BİR İHTİYACI 
KARŞILAYACAK”
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
açılışta yaptığı konuşmada 
Trabzon'da uzun zamandır 
konuşulan Trabzon Et 
Kombinası'nı hizmete almaktan 

memnuniyet duyduklarını 
belirterek, “Şehrimize, şehrimizin 
çiftçilerine hayırlı uğurlu olsun. 
Bu tesis epey zamandır 
şehrimizde hakikaten arzu edilen 
çok önemli bir ihtiyacı 
karşılayacak. 40 büyükbaş, 100 
küçükbaş kesim kapasiteli 400 
tonun üzerinde depolama 
kapasitesi olan hakikaten son 
derece modern donanımıyla 
sadece Trabzon'a değil, 
bölgemizin diğer illerine de bu 
manada hizmet verecek çok 
önemli bir yatırım olarak 
değerlendiriyoruz. Bu yönüyle 
şehrimizde hayvancılığın 
gelişmesine, hayvan ürünlerin 
değerlendirilmesine, istihdama, 
üretime ciddi katkı yapacak bir 
tesis. Tabii artık ünü Trabzon'un 
sınırlarını hatta ülkenin sınırlarını 
aşmış olan Akçaabat köftesinin 
merkezinde bu tesisin yapılıyor 
olması da sembolik anlamda 
çok kıymetli olmuştur. Sayın 
Bakanımız başta olmak üzere Et 
ve Süt Kurumumuza, bu önemli 
tesisin burada vücut bulmasına 
destek veren, katkı sağlayan 
herkese huzurlarınızda 
şükranlarımı sunuyorum” dedi.
“KAHRAMANMARAŞ'A 
SELAM GÖNDERDİ”
Kahramanmaraş'tan milletvekili 
adayı olan Tarım ve Orman 
Bakanı Vahit Kirişçi aracılığıyla 
Trabzon'un kardeş şehrine bir 
kez daha geçmiş olsun 
dileklerini ileten Başkan 
Zorluoğlu “Uzun yüzyıllardan bu 

tarafa dostluğumuz ve 
muhabbetimiz olan kardeş 
şehrimiz Kahramanmaraş'a 
sizlerin vasıtasıyla Trabzon'un, 
Trabzonluların selamlarını, 
sevgilerini ve bir kez daha 
geçmiş olsun dileklerini 
iletiyorum. Halkımızın büyük 
dayanışması ve devletimizin 
gücüyle inşallah çok kısa bir 
süre içerisinde hem 
Kahramanmaraş'ımızın hem de 
afetten etkilenen diğer illerimizin 
inşallah imarını ve ihyasını 
gerçekleştireceğiz” ifadelerini 
kullandı.
“KAYHAN: MİSYON 
ÜSTLENECEK”
Et ve Süt Kurumu Genel Müdürü 
Mustafa Kayhan ise, “Kaliteli 
gıda üretimine katkı sağlamak 
için bu işletme misyon 
üstlenecek” derken, 
hayvancılığın geliştirilmesi ile 
beraber çok büyük potansiyele 
dönüşeceğini söyledi. Kayhan, 
“Biz diğer işletmelerimizde 
Akçaabat Köftesi üretiyoruz. Bu 
işletmelere bir üretim alanı da 
ekleyerek şarküteriyle ağırlık 
vererek burada ürün işleme 
kapasitesini arttıracağız” 
şeklinde konuştu.
“USTAOĞLU: İHTİYACIMIZ 
VARDI”
Kombinanın hayata geçirilme 
sürecini özetleyen Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu ise, “Trabzon 
ilimiz aslında tarım olarak 
baktığınızda, yüzde 20 oranında 
tarım yapılabiliyor. Bunda fındık 

ve çayın ayrı bir yeri var. Ama 
yüzde 24 oranında meralarımız 
var. Bunlar hayvancılık 
açısından önem arz ediyor. 
Canlı hayvan açısından böyle bir 
tesise ciddi ihtiyacımız vardı. Bu 
yatırımla bu sıkıntı, bu boşluk 
giderilmiş olacak” dedi.
“KARAİSMAİLOĞLU: İŞİMİZ 
MİLLETE HİZMET ETMEK”
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı, AK 
Parti Trabzon Milletvekili Adil 
Karaismailoğlu ise tesisin tarım 
ve hayvancılığın gelişmesinde 
önemli katkı sağlayacağını 
belirterek, “Hayvancılığın 
gelişmesi, tarımın teşvik 
edilmesi, üretimin artması 
konusunda bakanlığımızın 
yapacağı çalışmalar bizim için 
çok kıymetli. Böyle kaliteli ve üst 
düzey tesisin bölgemize 
kazandırılması bizleri mutlu 
etmiştir. Bugün 
sorumluluklarımız daha da arttı.
Yapmakta yürütmekte 
olduğumuz işlerimiz vardı. 
Onların hızlanması için gerekli 
çalışmaları yapıyoruz. Türkiye 
20 yıldır güçlü lider ve irade 
sayesinde yönetiliyor. Bundan 
sonra önünü kimse 
kesemeyecektir. Bizim işimiz 
milletimize hizmet etmek. 
Bölgemizi uçuracak projelerde 
beraber olmaya devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı.
“KİRİŞÇİ: TRABZON DAHA 
FAZLASINI HAK EDİYOR”
Tarım ve Orman Bakanı Vahit 
Kirişçi ise “21 yıldan beri Sayın 

Cumhurbaşkanımız riyasetindeki 
hükümetlerimiz tarıma Türkiye 
genelinde 817 milyar liralık 
destek verdi. Trabzon'umuza da 
20 yılda 17.7 milyar lira tarımsal 
destek ve yatırımlar 
gerçekleştirildi. Elbette daha 
fazlasını Trabzon'umuz hak 
ediyor. Bitkisel üretimde yüzde 
30 üzerinde artış sağladık. Bu 
ülke üretmiyor diyenler artık 
duysunlar. Bu ülkenin üreten, 
üreticilerine hakaret etmekten, 
haksızlık etmekten vazgeçsinler. 
Tıpkı otomobil TOGG'u görürler, 
hala kağıttan otomobil olduğunu 
söyleyebilecek kadar ileri 
giderler. O lüks araçlarıyla 
kullandıkları yollar, hızlı trenler, 
THY ile uçtukları halde bunları 
inkar edenler, artık onlara 
diyecek bir şey yok” dedi.
“KİRİŞÇİ: BÖLGEYE HİZMET 
EDECEK”
Bakan Kirişçi, sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Sözleşmeli besicilik, 
süt inekçiliği sayesinde yarın 
bugünkünden daha düzenli ve 
ön görülebilir gelirlere 
kavuşacak. Bu ülkenin her türlü 
ihtiyaçları yine yerli ve milli 
olarak üretilmeye devam 
edilecek. Daha fazlası 
sağlanacak. Bu tesis sayesinde 
Akçaabat köftemiz başta olmak 
üzere bu tür ürünlerin dağıtımı 
mümkün olacak. Tarım Kredinin 
Kooperatifleri ve bu marketlerin 
et reyonlarında satışların 
olduğunu göreceksiniz. Bu 
yönüyle Trabzon'a hak ettiği 

ayrıcalığı tanıyoruz. Bu tesis 
Trabzon ile birlikte Ordu, 
Giresun, Rize, Artvin, 
Gümüşhane başta olmak 
üzere bu bölgeye hizmet 
verecek. Bu bölgede toplam 
550 bin civarında büyükbaş, 
845 bin civarında küçükbaş 
hayvan var. Bunlara 2002 
yılında verilen toplam destek 
miktar 1 milyon 275 bin TL. 

Bugün 120 milyon 750 bin TL 
ulaştı. Bu tesisle birlikte daha 
fazla bu bölgede hayvancılık 
hayat bulacak. Meraları ile 
zengin olacak bu coğrafya 
hayvancılıkta varlığını 
gösterecek.”
“AÇILIŞ KURDELESİ KESİLDİ”
Konuşmaların ardından Tarım ve 
Orman Bakanı Vahit Kirişçi, 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Adil 
Karaismailoğlu, Trabzon Valisi 
İsmail Ustaoğlu, Trabzon 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve davetliler hep 
birlikte açılış kurdelesi kestiler. 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu ve Akçaabat 
Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim günün anısına Bakan 
Kirişçi'ye hediye takdiminde 
bulundular. Bakan Kirişçi, Bakan 
Karaismailoğlu ve davetliler 
açılışın ardından tesisi gezdiler.

TRABZON ET KOMBiNASI HiZMETE GiRDi
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İ
Yİ Parti Trabzon Milletvekili 
Adayı Yavuz Aydın, bir süre 
önce Suriyelilerin gönderilmesi 

yönündeki istekler karşısında, 
Türklerin Orta Asya'ya geri 
gitmesitavsiyesinde bulunan AK 
Parti Trabzon Milletvekili Adayı 
Mustafa Şen'e seslenerek, “Aynı 
görüşte misiniz?  Mesela, oy 
istediğiniz Trabzonluları da 
gönderecek misiniz? Planınız 
aynı mı?” diye sordu. AK Partinin 
anlamsız ve kontrolsüz göç 
politikalarının ülkemizi her geçen 
gün daha fazla tehdit ettiğinin 
altını çizip, bu sorununun 
Trabzon'u da olumsuz 
etkilediğini ifade eden İYİ Partili 
Aydın, “Sınırlarımız yolgeçen 
hanı oldu. Suriyeliler başta, 
mülteciler güle oynaya sınırımızı 
geçip ülkemize yayılıyor. Birçok 
yerleşim yerinde Türk nüfusunu 
geçtiler, bundan büyük bir sorun 
olur mu?  Birçok yerde Türkler, 
adeta azınlık oldu. Güç onlarda, 
patron onlar, Türkleri tehdit 
ediyorlar. En son birkaç gün 
önce, sınır güvenliği sağlamak 

için hendek kazan Türk iş 
makinelerine Suriyeliler saldırdı, 
iktidar seyretti. Gönüllüler belli ki! 
Trabzon'umuzda da sorunlar 
büyüyor. Kayıtsız, ne olduğu,ne 
iş yaptığı sabıkası olup olmadığı 
bilinmeyen insanlar her tarafı 
sardı. Tabi ki muhtaç olanları 
başımızın üzerinde yeri var. Ama 
savaş zamanında ülkesini satıp 
burada keyif yapan binlerce 
genç sokaklarda karşımıza 
çıkıyor, kalabalık gruplarla 

geziyorlar. Buraya sürekli sorun, 
risk, hastalık taşıyorlar” dedi. 
İlimizin giderek daha büyük bir 
göçmen deposu haline geldiğine 
dikkat çeken Yavuz Aydın, 
sözlerini şöyle tamamladı: “AK 
Parti nedense bu anlamsız, 
bilinçsiz politikasından 
vazgeçmiyor, onlara her türlü 
imkanı tanıyor. Bu ihanetten ne 
çıkarları var, bilemiyoruz. Mesela 
Trabzon'dan aday olan arkadaş, 
bu konudaki eleştiriler üzerine 
aynen şunu söylemişti: 
(Suriye'den gelenlere sordum. 
Diyorlar ki; ilk olarak bizden önce 
gelenler geldikleri yere gitseler, 
biz de yol yordam öğrensek, 
sonra biz gitsek…)Şimdi bu 
arkadaşa ben soruyorum. 
Türklerin Orta Asya'ya geri 
gitmesi tavsiyesini yineliyor 
mu?Oy istediğiniz Trabzonluları 
da gönderecek misiniz? Son 
kararınız mı? Bunu öğrenmeleri 
milletimizin hakkı değil mi? 
Planınız aynı mı yoksa değişti 
mi?”

OY ÝSTEDÝÐÝNÝZ
TRABZONLULARI DA

GÖNDERECEK MÝSÝNÝZ?

İYİ Partili Aydın, Suriyelilerden önce Türklerin
Türkiye'den gitmesini öneren AK Partili Şen'e:KÝM MUHALEFET, KÝM

ÝKTÝDAR KARIÞTIRDIK!
İYİ Partili Aydın: Yıllardır Trabzon'u yönetenler, çözüm makamının
kim olduğunu unutup, 'sorunları biz çözeriz' diyorlar!

S
eçime sayılı günler kala 
Trabzon'u uçtan uca 
gezen ve vatandaşlarla 

bir araya gelen İYİ Parti 
Milletvekili adayı Yavuz Aydın, 
“Bu süreçte gencinden 
yaşlısına, çiftçiden esnafa, 
memurdan işçiye, esnaftan 
sanayicisine kadar her 
kesimden şikayetler var, hepsi 
dert yanıyor. Ama iktidar 
mensupları, 'bizi seçin, 
sorunları sadece biz çözeriz' 
diyor. Zaten yönetim yıllardır 
sizde, sorun sizin döneminizde 
çıktı, çözüm makamı da 
sizsiniz, niye bugüne kadar 
çözmediniz?  Bunlar kendini 
sanki muhalefet sanıyor” dedi.
Son derece yoğun tempoda 
sürdürdükleri seçim 
çalışmalarını değerlendiren 
Yavuz Aydın, “Milletimiz 
gerçekten bıktı. Zamlardan, 
torpilden, enflasyondan, 
tehditlerden, işsizlikten, adım 
kayırmacılıktan, şatafattan, her 
şeyden bunaldı. Türk lirası 
tarihin en kötüsünü görmüş, 
zaten bunu kendi Maliye 
Bakanları açıklıyor. Adım başı 
mülteci dolu. Sorunlar çığ gibi 

arttı ama iktidar mensupları 
inanılmaz şekilde olayı 
kapatmaya çalışıyorlar. Sanki 
sorunların kaynağı kendileri 
değilmiş gibi 'bizi seçin, 
sorunları sadece biz çözeriz' 
diyor. Zaten yönetim yıllardır 
sizde, sorunu kim çıkardı, 
çözüm makamı sizsiniz, biz 
değil. Niye bugüne kadar 
çözmediniz?  Bunlar kendini 
sanki muhalefet sanıyor” diye 
konuştu.
“BAKANLIK ONAYLARSA 
DİYOR!”
Bu konuda örnekler veren İYİ 
Parti Milletvekili adayı Aydın, 
sözlerini, şöyle sürdürdü: “Bir 
aday anlatıyor: 
Cumhurbaşkanı Erdoğan 

kendilerine 'Trabzon'un 
sorunları var. Gidin onları 
çözün' demiş. Yani kabul 
ettikleri gibi sorun var, biz de 
onu söylüyoruz zaten. Ama 
sorunlar 21 yıldır onlar varken 
çıkmış bunu unutmuş sanırım 
bunları anlatırken. Diğer aday  
'hafif raylı uygulama projemize 
başladık. Biri, Bakanlığımız 
onayladığı andan itibaren 3 yıl 
içerisinde bitireceğiz' diyor. 
Bakanlık onaylarsa diyor ama 
o bakanlığın başında kendisi 
var, niye imzalamıyor ki! Biri, 
'Halkımız 14 Mayıs'ta Millet 
İttifakına yeter diyecek' diyor 
mesela, inanılır gibi değil. 
Gerçekten kim muhalefet, kim 
iktidar, karıştırdık!

Murat ZORLUOĞLU
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı

Adil KARAİSMAİLOĞLU
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Trabzon Milletvekili Adayı




